



Conversations and coaching for sport parents

by Allison Forsythe

Motivational speaker and Safe Sport advocate presents

Saturday, May 11, 10:30

VIP Room (3rd floor, Complexe Claude Robillard)

Allison is a 2-time Olympian and 8-time Canadian Champion in the sport of Alpine Skiing. Her career now is as a Safe Sport expert, advocate, and professional. Recently named one of Canada's top 25 Women of Influence, she has started her own organization *Generation Safe*, focusing on safe sport education for all Canadians.

Living through her own sexual abuse in the sport system, Allison became an advocate for change and has used her voice, skills, and passion to lead critical changes in the Canadian sport system. Through education and awareness, Allison aims to make sport a safe, positive place for athletes and coaches of all levels, driven by her experience and her commitment for a better future in sport for all.

The presentation will be conducted in English.

Conversations et coaching pour les parents de sportifs

par Allison Forsythe

Conférencière motivationnelle et défenseure de la sécurité dans le sport

Samedi, 11 mai, 10:30

Salle des Dignitaires (3^e étage, Centre Claude Robillard)

Allison est une double olympienne et huit fois championne canadienne dans le sport du ski alpin. Elle fait maintenant carrière à titre d'experte, de défenseure et de professionnelle de la sécurité dans les sports. Récemment nommée parmi les 25 femmes les plus influentes du Canada, elle a fondé sa propre organisation, *Generation Safe*, qui se concentre sur l'éducation au sport sécuritaire pour tous les Canadiens.

Ayant elle-même été victime d'abus sexuels dans le système sportif, Allison est devenue une militante du changement et a utilisé sa voix, ses compétences et sa passion pour mener à bien des changements cruciaux dans le système sportif canadien. Par l'éducation et la sensibilisation, Allison vise à faire du sport un endroit sûr et positif pour les athlètes et les entraîneurs de tous les niveaux, grâce à son expérience et à son engagement en faveur d'un meilleur avenir sportif pour tous.

La présentation se fera en anglais.